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上 海 建 桥 学 院
__大学英语2___课程教案
周次 11   第2次课   学时2                教案撰写人 金艳
	课程单元名称
	Unit 5 Pioneers of Flight

	本次授课目的与要求
1. To do a series of listening exercises to improve students’ ability of listening comprehension.
2. Skimming and Scanning 

	教学设计思路
1、本节课的主要教学内容是听力训练，	结合《大学英语听说教程2》unit5的听力练习，按照CET-4听力的标准，训练学生的听力能力；
2、检查《新视野大学英语2-长篇阅读》Unit 5 Passage A的完成情况。

	本次教学重点与难点
Improving students’ ability of listening comprehension.

	教学内容提要及时间分配
	教学方法与手段设计

	
1. Listen to news reports (20 minutes)
  Students listen to the news reports first.
  The teacher asks students to listen to the difficult ones again, teaching them how to grasp the key words to predict the result.
2. Listen to long conversations (20 minutes)  
The teacher talks about the listening skills first and then asks the students to listen to the long conversations twice, the second time for explanation. 
3. Listen to passages (25 minutes)  
The teacher asks students to listen to the passages first and then teaches them how to improve their listening skills by taking notes.
4. Skimming and Scanning (15 minutes)
  
	Discussion
Lecture
Multimedia









	课外复习、预习要求及作业布置
完成Unit 5的所有学习内容，完成四级模拟题，准备期末考试。

	课后反思
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